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در بیست و چهارمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان چه گذشت؟

عزم جدی پارلمان بخش خصوصی برای کمک به اقتصاد شهر/ پروژههای بزرگ اقتصادی
سروسامان میگیرند

در بیست و چهارمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان بر مشارکت در طرحهای بزرگ اقتصادی استان

همچون دهکده لجستیک تأکید و مقرر شد رفع ناترازی انرژی به عنوان مطالبه بخش خصوصی پیگیری شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، بیست و چهارمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی با حضور اعضا با دستور جلسه گزارش دبیرکل از فعالیت های آذرماه، ارائه

امکان سنجی قرارگیری بخشی از فضای ابری جدید اتاق در اختیار اعضا و نهادها، ارائه نظر کمیسیون دانش بنیان در خصوص chatbot هوشمند کسب وکار، بررسی بودجه متمم

برخی مراکز، ارائه برنامه پیشنهادی ۱۴۰۴ واحدها و کمیسیون ها، ارائه نظرات در خصوص سرمایه گذاری در شهرک لجستیک و سایر موضوعات قابل طرح برگزار شد.

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه اظهار کرد: سه فعال بزرگ اقتصادی یعنی آقایان میرمحمد صادقی، سرتیپی و گلکار را در روزهای اخیر از دست دادیم،

بزرگانی که هر کدام باعث افتخار بودند و خدمات ارزشمند زیادی از خود به یادگار گذاشتند و نام آنها هیچ گاه فراموش نخواهد شد. این بزرگ مردان سال ها از حقوق فعالان

اقتصادی دفاع کردند و تلاش های آنها قابل تقدیر است.

وی ادامه داد: در زمینه موضوع ناترازی انرژی تلاش داریم با پیگیری حقوق فعالان اقتصادی در راستای جلوگیری از خسارات بیشتر صنعت و تولید حرکت کنیم، کمیسیون انرژی

اتاق و شورای انرژی نیز پیگیر موضوع هستند و نیاز است با بررسی دقیق جوانب و نگاه به آمار و تحلیل ها تصمیمات مناسبی بگیریم.

کشانی گفت: به همت کمیسیون توسعه صادرات ۶ کشور اصلی مقصد صادراتی و ۶۰ کالای صادراتی مزیت دار استان مشخص شده و باید در زمینه توسعه صادرات با این

اطلاعات حرکت کرد.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان با بیان اینکه بودجه اتاق در سال ۱۴۰۴ بر اساس برنامه ها خواهد بود، اضافه کرد: جلسات متعدد کارشناسی در این زمینه در حال برگزاری است، و

امیدواریم بهترین خروجی را در این بخش داشته باشیم. پاتوق تجار نیز که در اتاق بازرگانی راه اندازی شده به محلی برای میزبانی از تجار تبدیل می شود و فعالان اقتصادی می

توانند از این فضا برای توسعه فعالیت های خود بهره ببرند.

محمدیاسر طیب نیا، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: در خصوص ناترازی انرژی جلسات مختلفی در راستای حل مشکل در حال برگزاری است، هرچند هنوز

مشکلات وجود دارد، باید به این موضوع توجه داشت که امکان رفع مسائل وجود دارد و راهکارهای آن نیز موجود است؛ اما برای این منظور باید به نظرات کارشناسی اهمیت

داده شود و بخش خصوصی نیز آزادی عمل برای ورود به مشکلات را داشته باشد تا بتوان در جهت رفع مشکلات قدم های مؤثری برداشت. بسیاری از مشکلاتی که امروز مطرح

می شود همان مسائلی است که چندین سال است دامن گیر اقتصاد و بخش خصوصی کشور شده و لذا نیاز است تدابیری ویژه به منظور رفع آنها اندیشیده شود.

محمدرضا برکتین، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز با اشاره به تأثیرات منفی ناترازی انرژی بر فعالیت بخش خصوصی اظهار کرد: بخشی از این ناترازی ها به دلیل

عدم مدیریت صحیح رخ می دهد، البته باید در بخش بهره وری انرژی نیز اقداماتی انجام شود و نحوه مصرف مدیریت شود.

وی با بیان اینکه نمایندگان بخش خصوصی باید در جلسات مختلف حضور داشته باشند، عنوان کرد: اجرای دهکده لجستیک با توجه به افزایش جمعیت شهر مهم است، دهکده

لجستیک به دلیل مواردی همچون ترافیک، انتقال انبارها، حمل ونقل و مرکزیت اصفهان و وجود هاب برای مسائل لجستیک اهمیت دارد.

برکتین افزود: چند سال کار شد و ۴ هزار هکتار برای این طرح در نظر گرفته شد که بیش از ۷۰۰ هکتار مصوب شود و بیش از ۶۰ هکتار به عنوان فاز اول طرح مطرح است،

شهرداری یکی از شرکای این طرح است و افزایش سرمایه خود را انجام داد. حضور اتاق در این کار به لحاظ اهمیت مسئولیتی مهم است و باید مشارکت داشت.

وی اضافه کرد: در اتاق بازرگانی اکثریت و اقلیت نداریم، همه باید همدل و همراه باشیم، در جلسات ستاد تسهیل نیز باید با قدرت و جدیت مشارکت داشت.

فرشته امینی، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز در این جلسه عنوان کرد: ضروری است فعالیت های اتاق در ابعاد کلان رصد و از فعالیت های موازی به منظور

جلوگیری از اتلاف وقت و انرژی جلوگیری شود، فعالیت های اتاق در بخش بین الملل نیاز به سازماندهی بیشتری دارد تا بتوان با برنامه منسجم در این بخش حرکت کرد،

هماهنگی واحدهای اجرایی در راستای انجام امور محوله نیز ضروری است.

مسعود گلشیرزای، عضو هیئت نمایندگان با بیان اینکه باید تدابیری اندیشیده شود که حضور نمایندگان اتاق در مجامع مختلف با قدرت و با افراد ثابت و مشخص باشد، عنوان

کرد: دهکده لجستیک یکی از پروژه های خوب استان است که نیاز است مورد حمایت اتاق نیز قرار بگیرد، باید تدابیری اندیشید که پروژه های بزرگ مثل این طرح با حمایت

فعالان اقتصادی به بهره برداری برسند.

وی با اشاره به اهمیت بودجه نویسی بر اساس برنامه ها و فعالیت های اتاق اضافه کرد: نیاز است سرفصل های هزینه ای اتاق مشخص شود و با توجه به اهداف و استراتژی های

اتاق در این زمینه اقدام شود.

مژگان ایزدی، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی نیز عنوان کرد: طبق بررسی انجام شده متوجه شدیم آماری از فعالیت بانوان فعال اقتصادی و کارآفرین در یونسکو وجود ندارد،

بیش از ۱۴۵ کشور آمار خود را در این بخش به ثبت رسانده اند و نیاز است ما نیز در این زمینه به صورت فعال وارد شویم، لذا به دنبال شبکه سازی بانوان توانمند استان هستیم و

در این زمینه اقدام به برگزاری جلسات متعددی کرده ایم، بانوان بسیار توانمند و فعالی در استان و کشور داریم که حرف های زیادی برای گفتن در بخش اقتصادی دارند و تنها

کافی است آنها شناسایی و به یکدیگر معرفی شوند تا بتوان شبکه قوی از زنان کارآفرین و صنعتگر موفق تشکیل داد.

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.eccim.com/News/8112/
https://www.eccim.com/News/8112/


اصغر اخوان مقدم، عضو هیئت نمایندگان نیز عنوان کرد: با توجه به اهمیت جلسات ستاد تسهیل ضروری است نماینده اتاق در این جلسات مشخص شود و یک نفر به صورت

ثابت در همه جلسات حضور داشته باشد و از حقوق فعالان اقتصادی دفاع کند، همچنین از برخی موازی کاری ها به ویژه در زمینه پیگیری امور مالیاتی جلوگیری شود تا با انسجام

و هماهنگی بهتری بتوان موضوعات را پیگیری کرد.

احمد خوروش، عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی نیز عنوان کرد: یکی از پایه های توسعه و پیشرفت شهر، اجرای طرح های بزرگ در آن است، به عنوان نمونه دهکده لجستیک می

تواند یکی از این پروژه های تأثیرگذار در اقتصاد شهر باشد و نتایج خوبی به همراه داشته باشد.

وی ادامه داد: اتاق بازرگانی در چند بخش ورود پیدا کرده که می تواند نتایج خوبی به همراه داشته باشد، پارلمان بخش خصوصی در بخش آب وارد شده که نتایج خوبی به همراه

داشته است، در زمینه ایرلاین و نمایشگاه اصفهان نیز مشارکت اتاق باعث ایجاد نتایج مثبتی شد، به همین دلیل مشارکت در طرح دهکده لجستیک یا بندر خشک نیز ضروری به

نظر می رسد، اجرای این طرح حدود ۷۵۰ هکتار مصوبه دارد که حدود ۶۲ هکتار آن انتقال یافته است،

وی در ادامه با اشاره به مشکلات حاصل از ناترازی انرژی عنوان کرد: با وجود پیگیری های متعدد و جلسات مختلفی که به منظور رفع ناترازی در حال برگزاری است؛ اما واحدهای

صنعتی به شدت تحت فشار هستند و با مشکلات مختلفی دست وپنجه نرم می کنند، لذا ضروری است تدبیری به منظور رفع مشکلات اندیشید.

محمدرضا گل احمد، عضو هیئت نمایندگان نیز عنوان کرد: متأسفانه چالش ناترازی ادامه دارد و مشکلات بسیاری ایجاد کرده است، لذا ضروری است تمرکز اتاق بازرگانی بر روی

این مسئله را داشته باشیم تا با هم فکری و مطالبه گری منطقی بتوانیم از حقوق فعالان اقتصادی دفاع کنیم.

حمیدرضا امیدان، دبیرکل اتاق بازرگانی نیز در این جلسه به ارائه گزارش های کمی و کیفی از عملکرد اتاق بازرگانی در آذرماه پرداخت.
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